
Protokół nr 13/2022 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

z dnia 28 września 2022 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Mateusz Szerlowski – Przewodniczący Komisji 

2. Mateusz Kołacki – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Badowski Krzysztof – Członek Komisji 

4. Kamil Horuń – Członek Komisji 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wizyty w placówkach oświatowych: 

a) Zespół Szkół w Motarzynie (o godz. 11:00), 

b) Zespół Szkół w Gogolewie (około godz. 12:30), 

c) Zespół Szkolno-Przedszkolny w Dębnicy Kaszubskiej (około godz. 14:00). 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 
Dnia 28 września 2022 r. Komisja Spraw Społecznych przeprowadziła spotkania 

z kierownictwem w szkołach na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. Komisja odbyła spotkanie 
z Dyrekcją w szkole w Motarzynie, Gogolewie, a także w Dębnicy Kaszubskiej. 

Poniżej przedstawiamy raport z w/w spotkania. 

a) Zespół Szkół w Motarzynie 

Liczba dzieci: 

− szkoła: 101 

− przedszkole: 38 

Dyrekcja szkoły przedstawiła następujące zagadnienia:  

• wraz ze szkołą ogrzewane są mieszkania socjalne oraz świetlica wiejska. W związku 
z rosnącymi cenami opału szkoła zastanawia się nad pokryciem kosztów ogrzewania w/w 
obiektów. Ogromny wzrost ceny opału (pellet 330%), 

• została zwrócona uwaga na bezpłatny wynajem sali gimnastycznej dla stowarzyszeń/ 
mieszkańców, 

• przedszkole w Budowie wymaga pilnego remontu. W łazienkach widoczne są zalania, 
widoczne ubytki w kaflach na podłodze. Stwarza to realne zagrożenie dla bezpieczeństwa 
dzieci, nie mówiąc już o aspektach wizualnych. Podbitka dachu na sali gimnastycznej została 
uszkodzona przez wiatr. Każdego dnia uszkodzenia powiększają się, 

• na dachu szkoły znajduje się instalacja fotowoltaiczna (niesprawna od 14.09), 



• potrzeba montażu termostatów w grzejnikach, brak możliwości regulacji temperatury, 

• brak pracownika na stanowisku sekretarki (obecna od dłuższego czasu przebywa na 
zwolnieniu chorobowym), 

• w wyniku kontroli sanepidu szkoła jest zobligowana do stworzenia pracowni chemicznej, 

• w szkole brakuje pomieszczeń, 

• zakupione zostały nowe ławki, pomoce dydaktyczne. 

b) Zespół Szkół w Gogolewie 

Liczba dzieci: 

− szkoła: 127 

− przedszkole: 65 

Dyrekcja szkoły przedstawiła następujące zagadnienia:  

• koszt dowozu dzieci wzrósł o 100%, 

• w całym budynku szkoły zamontowane jest oświetlenie LED, 

• problem z zatrudnieniem psychologa (8,5h), 

• należy przeprowadzić serwis paneli solarnych, 

• kadra nauczycielska jest zaangażowana w życie szkoły, 

• został przeprowadzony remont stołówki, 

• brak instalacji fotowoltaicznej na budynku. Według dyrekcji nie ma takiej potrzeby. 

c) Zespół Szkół w Dębnicy Kaszubskiej 

Liczba dzieci: 

− szkoła: 361 

− przedszkole: 150-160 

− dodatkowo 14 osób z Ukrainy 

Dyrekcja szkoły przedstawiła następujące zagadnienia:  

• 18 Oddziałów w Szkole / 8 Oddziałów w Przedszkolu, 

• od 1 marca działa w Przedszkolu piec na pellet, 

• modernizacja kotłowni została wykonana, 

• wykonano prace mające na celu poprawę estetyki (malowanie ścian itp.), 



• wymiar etatów jest na odpowiednim poziomie, 

• do końca roku ma być wymienione oświetlenie na hali sportowej, 

• w przedszkolu planowane jest usunięcie piachu na zewnątrz i zastąpienie go trawą, 

• sale 38/39 w dalszym ciągu nie są używane – po oględzinach dekarza potrzebna jest wymiana 
dachu, 

• brak konserwatora w szkole – duża niewygoda dla szkoły, każdą pracę remontową zgłaszają do 
Urzędu Gminy, 

• większy problem z dziećmi po pandemii – szkoła ma terapie korekcyjne, a także pedagoga 
specjalnego, 

• nauczyciele są szkoleni, aby kontakt z dziećmi z Ukrainy był lepszy. 

Ad. 3 
Po zrealizowaniu założeń na to spotkanie Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
 
 

Protokół sporządził 
Mateusz Szerlowski 

 
 

Mateusz Szerlowski ………………………………………………… 

Mateusz Kołacki ………………………………………………… 

Krzysztof Badowski ………………………………………………… 

Kamil Horuń ………………………………………………… 

 


